
Information från styrelsemöte 2022-01-11 

- Uppsala vatten har höjt avgiften för restavfall och minskat storleken på kärlen för 
matavfall. Styrelsen ska se över användningen av kärlen i våra sophus för att 
utvärdera om några ändringar bör göras p.g.a. detta.  

- På tal om sophusen: styrelsen vill tacka alla som plattar ihop sina pappers- och 
plastkartonger ordentligt! Det gör stor skillnad för hur snabbt det blir fullt i kärlen! 

- Vi ska undersöka möjligheten till att sätta upp skyltar om att man inte får köra bil 
från Nöthårsvägen upp på mellersta stickgatan. 

- Årsmötet blir i slutet av mars, dag och tid annonseras när lokalen är bekräftad. 
- Motioner till årsmötet ska lämnas in senast 31/1, till info@handarbetsvagen.se eller i 

Elisabeth Hornbergs brevlåda (hus 48). 
- Nästa styrelsemöte är 2/3. 

 

Allt gott,  

Styrelsen 
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